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Je závažné podezření, že vakcíny proti Covid-19 budou způsobovat sterilizaci žen, a zároveň možná i
významně zhoršovat průběh infekce Covid.
Krátce je to shrnuté zde: Former Head of Pfizer research – Covid Vaccine Is Female Sterilization .
Ten spike-protein, proti kterému chtějí očkovat, je analogický s proteinem Syncytin-1, který je
potřebný pro tvorbu Placenty… Takže pokud se proti němu vytvoří imunita, pak bude imunitní
systém také ničit protein, potřebný k vytváření Placenty.
Je to de-facto “virus”, který je zabudován v lidské DNA v sedmém chromozomu, nějakou ironií se to
jmenuje EVE (Eva? Endogenous Viral Element…)
Letmý fact-check do Wikipedie: Syncytin-1 je strukturálně příbuzný se spike-proteinem virů jako
Ebola nebo HIV.
Pokud si k tomu dáme dohromady informaci, že spike-protein v Covid byl přenesen uměle z viru HIV,
potvrzenou alespoň čtyřmi nezávislými vědeckými studiemi, je evidentní, že ta informace o imunizaci
proti Syncytin-1 není nepravděpodobná.
Petici, podanou na Evropskou Zdravotní Agenturu EMA, je možné si přečíst… Velmi odborně
napsané… A není tam problém jenom se sterilizací žen (viz strana 5), ale je tam i podezření na
ADE (anti-body dependent enhancement), což by znamenalo, že pro leckteré z těch očkovaných by
byl Covid mnohem vražednější, než dosud… (Z předchozích pokusů na zvířatech s Coronavirovými
vakcínami by to tak vyplývalo… Varuje před tou možností ADE i leckdo další…)
Den poté, co byla zveřejněna tahle Petice, tak Evropská Zdravotní Agentura EMA pozastavila
registraci té vakcíny Pfizer-Moderna, i když jako důvod uvádějí něco jiného.
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Také v Británii, kde to registrovali zbrkle hned, ale nedoporučují tu vakcinaci pro těhotné ženy, nebo
které v nejbližší době očekávají těhotenství.
Jenže ti to dělají spíš proto, aby oddálili Oprávněnou Paniku, aby si toho lidé nevšimli včas… (Protože
to nestačí pro ženy tři měsíce před těhotenstvím, ale kdykoliv i dlouhodobě před těhotenstvími…
Takhle jen oddalují o tři měsíce, aby si toho mladší ženy nevšimly včas…)
Mimo jiné je ten Syncytin-1 také zřejmě zodpovědný za předcházení neurologickým poruchám,
včetně “multiple sclerosis” – takže ani muži by neměli být klidní.
Tohle se samozřejmě neprojeví hned během pár týdnů nebo měsíců, takže na to ani v tom jejich
náznaku bezpečnostních studií nemohli zatím narazit…
(A ovšem – Zodpovědností mužů je především chránit ženy a děti, a to i pokud to nechápou dost…)
Je to potřeba testovat víc a déle a nezávisle na tom, co by chtěli Farmaceuti zatajit.
(Že jsme toho nakoupili předem miliony dávek, já bych jim ty peníze nechal… Jsou to jenom prachy…
Byla to sice Chyba, ale byla zdůvodnitelná jako reakce na Fake News zprávy, které šířili ze Západu i
z Číny… Důležitější je přežít…)
Kdyby někomu připadalo, že to je jen Omyl, tak bych podotknul, že přesně toto bylo Plánováno…
Samozřejmě to, že na Zahájení Olympiády v Londýně 2012 hráli jako varování Epidemii Coronavirus
19 a následnou Sterilizaci, ještě neznamená, že to tak skutečně bude, ale pokud se to nyní ukáže jako
reálné, tak ta Olympiáda v Londýně dokazuje, že to Plánovali a Kdo…
Leckomu, kdo by se na té skoro-povinné vakcinaci chtěl podílet, bych doporučil přečíst si definici, co
je to Genocida(tam zejména body 2b,2c, a především 2d – “Imposing measures intended to prevent
births within the group“) , a že je trestná i Konspirace a Pokus a i Spolupráce.
A vzhledem k tomu, že Pfizer píše, že účastníky svého testování bude následující dva roky pečlivě
sledovat na vedlejší účinky, je tedy tato vakcína po nejbližší dva roky stále ještě Experimentální. Což
znamená, že nutit lidi k Experimentálním Medicínským technologiím je zakázáno v Nuremberg Code,
který byl zaveden proti těm minulým Fašistům po druhé světové válce… Současný Medi-Fašismus
bude také odsouzen, pokud se zařadí po bok Dr. Mengeleho a jeho vynucených experimentů na
vězních.
—
Lidem, zejména mladším, bych důrazně doporučil – vyhněte se tomu nevyzkoušenému očkování
alespoň prozatím. Když budou vydírat zaměstnavatelé nebo dopravní společnosti, vytrvejte… Nebude
to trvat déle než pár měsíců nebo snad i pár let… Během půl roku až roku od nasazení bude dost
oprávněná panika a pak už to takhle naivně tlačit nebudou moct. Anebo se mezitím ukáže, že ta
varování byla zbytečně pesimistická? “Better safe than sorry…” – Princip Předběžné Opatrnosti je
zde zcela namístě.
A čím méně lidí se jim nyní podvolí, tím méně budou moci vytvářet tlak na zbylé…
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